
 

 

8. februar 2008 
 
 
I henhold til Landstingets forretningsorden § 36, stk. 1 fremsætter jeg hermed nedenstående 
spørgsmål til Landsstyret. 
 
Spørgsmål til Landsstyret om sagsbehandlingstiden i Det Sociale Ankenævn  
(Landstingsmedlem Lene Knüppel, Demokraterne) 
 
 
Begrundelse: 
Jeg vil gerne vide, hvordan det går med at nedbringe sagsbehandlingstiden i Det Sociale Anke-
nævn jf. Landsstyrets svar af 10. september 2007 på mine § 36 spg. fra 31. august 2007. 
 
1. Landsstyret oplyste i sit svar, at der var 497 sager, som ventede på at blive behandlet pr. 1. 
september 2007. Hvor mange sager venter i dag på at blive behandlet? 
 
2. Landsstyret oplyste i sit svar at sagsbehandlingstiden var ca. 24 mdr. Hvor lang er sagsbe-
handlingstiden på sager i Det Sociale Ankenævn p.t.?  
 
3. Finder Landsstyret at den nuværende sagsbehandlingstid er acceptabel for borgerne?  
 
4. Landsstyret oplyste i sit svar at Landsstyret var enig i, at der var behov for at tilføre Anke-
nævnet yderligere ressourcer. Hvilke konkrete tiltag har Landsstyret taget for at tilføre Anke-
nævnet yderligere ressourcer og nedbringe sagsbehandlingstiden til et acceptabelt niveau? 
 
5. Hvordan er personalesituationen pt. i Det Sociale Ankenævn, og hvad er Landsstyrets planer?  
 
6. Forestiller Landsstyret sig, at Det Sociale Ankenævns rolle og kompetence skal ændres i for-
bindelse med kommunalreformen? Hvis ja, på hvilken måde og hvorfor? 
 
7. Kan Landsstyret oplyse andet af relevans om sagsbehandlingstiden i Det Sociale Ankenævn? 
 
Jeg skal venligst anmode om svar indenfor 10 arbejdsdage.  
 
 
 

Med venlig hilsen 
 
 

Lene Knüppel 
Landstingsmedlem 


